
Dobrý deň,  
  
chcela by som sa poďakovať celému gynekologickému oddeleniu za ich skvelú 
prácu.  
„Keď sa ma pýtali kde idem na operáciu povedala som do Revúcej, a pozerali sa na 
mňa, či to myslím vážne.“  
Áno myslím a vôbec neľutujem, práve naopak budem chváliť a šíriť dobré meno 
nemocnice. Maximálna spokojnosť, čo sa týka prístupu Mudr. Filkora, rovnako 
všetkých sestričiek, ale v neposlednom rade aj pani sanitárky. Na tomto oddelení 
som dvakrát rodila a teda povedala by som, že s ľudským a príjemným prístupom.  
  
Keď už Vám píšem tento mail, tak som sa rozhodla spomenúť aj detské oddelenie, 
kde sme boli so synmi hospitalizovaní už viackrát a vždy bolo skvele o nás 
postarané. Najviac bolo pre mňa ako pre matku to, že som mohla tráviť tieto 
nepríjemné chvíle spolu s deťmi. 
  
Ďakujem celému gynekologicko-pôrodníckemu oddeleniu, aj členkám 
anesteziologického "timu“ 
  
  
S vďakou a s pozdravom  
  
Slávka Sojáková 
 


